
V loňském roce se v naší pobočce uskutečnilo celkem 14 krytí. 

Z toho jedna fena nezabřezla, jedna se na porod teprve připravuje a jedna porodila 1.1., tedy 
nám do loňské statistiky štěňat ještě nezasahuje. 

Celkem se v roce 2023 narodilo 72 štěňat, mrtvě byla narozena 4 štěňata.  

3 štěňata musela být po porodu usmrcena kvůli rozštěpu patra. 

Do plemenné knihy bylo zapsáno 62 štěňat.  Z toho 29psů a 33 fen. 

34 štěňat bylo zlatých, 21 žíhaných  7 bílých. 

Celkem 14x se ve vrhu objevilo nevybarvené 3.víčko, z toho ale přesně polovina byla u štěňat 
bílých, kde to je přirozené. U standartních štěňat pouze 7x, což je oproti minulým letům 
méně, stejně jako máme méně nesestouplých varlat a rozštěpů.  

Čeho ale méně nemáme jsou porody císařským řezem. Tam jsme aktuálně zhruba na 
polovině, což se netýká jen naší pobočky, ale tak nějak globálně. U nás bylo z 11 již odbytých 
porodů císařem vedených 5. Tedy každý druhý. 

Dle mého názoru je to způsobeno změnou priorit veterinárních lékařů, kam chovatel 
většinou přijede jako na pohotovost při již započatém porodu, nemyslím si, že by to bylo tím, 
že feny tak zchoulostivěly.  

To je ze statistiky chovu vše.   

Ještě bych chtěla připomenout, že v letošním roce hned zkraje máme opět nový formulář 
krycího listu. 
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